
Referat af generalforsamling i Anneksvængets grundejerforening

Torsdag, den 17. september 2009

Bo Thaisen blev valgt til dirigent.

Der henvises til formand Mads Helle`s ledelsesberetning. 

Under debatten udtrykte Vagn Riber utilfredshed med, at hans hæk var blevet 
klippet ud til det grønne fællesareal. Han havde som dokumentation taget 
nogle fotos. Sagen blev ordnet med en personlig undskyldning. Fremover 
skal lodsejer adviseres først inden man går til klipning.

Formandens beretning blev godkendt.

Kasserer Ib Holst fremlagde regnskabet, som balancerede med kr. 15.363,69 
og med en samlet beholdning på kr. 17.160,36. Regnskabet blev godkendt.

Laila Frank, nr. 53, og Ib Holst, nr. 18, blev genvalgt til bestyrelsen.

Palle Pedersen, nr. 45, blev genvalgt som bestyrelsessuppleant.

Mogens H. Nielsen, nr. 21, og Niels Peter Hansen, nr. 39, blev genvalgt som 
revisorer.

Henning Quick , nr. 10, blev genvalgt som revisorsuppleant.

Kontingentet blev fastsat uændret til kr. 350,-.

Der var tilslutning til bestyrelsens forslag om indkøb af 2 stk. 
borde/bænkesæt.

Henning Quick foreslog at de bliver boltet fast med cementklodser i jorden. 

Vagn Riber foreslog at man indkøbte sættene i Tarup gl. præstegård, hvor de 
har et beskæftigelsesprojekt. Det er kvalitet og så støtter vi et godt formål.

Bestyrelsen arbejder videre med sagen.

Der var ikke kommet forslag under pkt. 10

Under eventuelt kom følgende til debat:

Der var utilfredshed med at grundejerforeningens stige ikke var at finde på sin 
plads. Bestyrelsen vil tage sig af sagen. Det skal fremover registreres hvor 
den befinder sig.

Det blev foreslået, at der snart skulle ske en prisregulering for græsslåning på 
fællesarealet. Bestyrelsen vil tage det op til overvejelse.

Laila orienterede om arbejdsdagsprojektet d. 25. oktober.

Man skulle evt. have fat i en stubfræser til fællesarealet, da der står mange 
stubbe og genere:
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Dirigenten takkede for en god debat og for ro på pladserne.

Ref. Anders Højvang, nr. 13. 
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